
P/D:12/7-2024 

Zápis č. 7 

z jednání OV Nevšová dne 30.8 2024. 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 20:00 

Počet přítomných: 9 

Omluvení členové: 0 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV: Monika Hubíková - místostarostka 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing.  Pavel Hrbáček 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Různé 

• Diskuse 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Oprava obecního rozhlasu –  firmou Epemont byly provedeny další technické úpravy a 

celkově je slyšitelnost lepší,dále byla znovu na KD instalováno rozhlasové zařízení 

k operativní možnosti hlášení.Kvalitu slyšitelnosti hlášení budeme i nadále sledovat. 

b) Různé ze zápisu OV. č.6 

 

 

 

2. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání: 

- Objednávka na studii je podepsána p.starostou a předána projekční firmě. 

- Na radnici proběhla schůzka mezi projekční kanceláří,zástupci města,odborem 

územního plánování v Luhačovicích a zástupci OV Nevšová.Ze schůzky byl 

proveden zápis a konečné řešení bylo předáno na zasedání RMS. 

- Požadavek OV na vedení města - viz odkaz v bodě 5a 

- Dále proběhne schůzka s majiteli pozemků 

b) Rekonstrukce cesty v ulici Čtvrtě –  

Dle sdělení ing.Viktorinové,bylo inv.odborem požádáno o zahájení řízení 

stavebního povolení . 

Investice města – požadavek OV na r. 2025 

c) Oprava nádrže v lokalitě pod mysliveckou chatou – ve spolupráci s městem 

budeme řešit zadání studie projektu – v roce 2025 

d) Oprava zvonice – ve spolupráci s městem budeme řešit v první fázi statickou 

prohlídku zvonu a jeho upevnění 

e) Zahájení prací EGD v části obce Losky – stav projektu je v současné době nejasný 



 

3. Různé 

 

 

a) Prodej budovy obchodu: 

- p.Kocian budovu obchodu nebude kupovat – Prodej objektu byl stažen z nabídky 

realitní kanceláře.Činnost obchodu v obci to zatím neohrozí. 

b)   Oprava hracích prvků v zahradě MŠ v součinnosti s p.místostarostkou proběhla. 

      Pro r.2025 nám zbývá ještě řešit střechu altánu 

c)   Oprava knihovny – cenovou nabídku na malování a novou podlahovinu zajistil  

      p.Husták a s podporou města bude knihovna vymalována a položena nová      

podlaha. 

            d))  Parcitipativní rozpočet – p.Struhař si poranil ruku a výroba prvku je zatím  

                  odložena. 

            e)   70.let oslavy svěcení kaple – díky všem za pomoc a účast       

            f)   Požadavky  – čekáme na schůzku p.starosty s -kvůli řešení   

                 umístění pomníku nacházejícím se nad kaplí 

g) Dosud nemáme vyjádření fy Firesta k prodloužení záruky na betonovou část cesty 

na pasekách 

h) Informace ing.Hrbáčka ke kontrolnímu dni na poldru v části paseka Nevšová – 

sečení prostoru smluvní firmou. 

Plnění úkolů fy Firesta k naplňovávní smlouvy o následné péči,kterou musí 

zajišťovat po dobu tří let / sečení prostoru,zalévání zvysazených dřevin,obměna 

uhynulých stromů a keřů atd./ 

i) Vyplavená suť z uličky u domu – schůzka s inv.oddělením města na 

místě 

 

4. Nové  

 

a) Informace starosty SDH o možnosti převodu automobilové cisterny do Nevšové 

b) Nový návrh na finanční podporu spolků v obci – bude zrušen limit 8 tis. Kč. 

Každý spolek předloží předběžný rozpočet osadnímu výboru a ten navrhne a 

odsouhlasí finanční podporu pro spolek 

c) Vánoční koncert p.Polonyové 

d) Odměna obecním pracovníkům – 4 a 2 tis Kč za pololetí 

e) Informace o uzavření cyklostezky směrem na Luhačovice 

f) Pronájem KD na cvičení Jógy 

g) Doplnění lékárniček v KD a DS 

h) Oprava dřevěného ohrazení okolo vysazených stromků podél cyklotrasy a silnice z 

Drahance 

 

  

 

 



 

 

 

 

 

5. Požadavky na vedení – jednotlivé odbory města: 

 

OV žádá Město Slavičín o : 

 

a) Zařazení návrhu Územní studie Půllání na nejbližší schůzi rady města tak,aby byl 

materiál dále podstoupen členům zastupitelstva města na zasedání  9.10 2024 

b) Dořešení požadavku na prodloužení záruky u betonové cesty na paseky – Fy Firesta 

c) Předání kontaktu na firmu,která má smlouvu na sečení travin v prostoru poldru na 

pasekách,případně smlouvu o udržitelnosti  

d) Sledování stavu vysazených stromků u krajské komunikace do obce dále podél 

cyklostezek směrem ke Slavičínu / tzv.stará nevšovská/ a dále směrem k Luhačovicím. 

Dřevěné hrazení u stromů se bortí . Dosud obecní pracovník jednotlivé hrazení 

opravoval,ale máme obavy,že po následné zimě bude větší část značně 

poškozena.Upozorňujeme,že už nebude v silách jednoho člověka opravit a ani 

finanční možnosti OV toto nedovolí. 

e) Vyjádření odboru majetku k uzamčení cyklostezky k Luhačovicím – předání klíčů od 

závory 

f) Opravu v Územním plánu – zrušení navržené plochy pro technickou infrastrukturu za 

účelem zásobování elektrickou energií TE 18 vč. transformátoru  / nachází se 

v Územním plánu na hlavním výkrese pod stavební plochou 1002 / 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



6. USNESENÍ : 

 

Usnesení 1/OsVN7/24 

Osadní výbor souhlasí s pololetní odměnou pro obecní pracovníky  

           odměna 4 tis. Kč , odměna 2 tis.Kč. 

Hlasování:  pro – 9 , proti – 0 , zdržel se – 0 

 

 

Usnesení 2/OsVN7/24 

Osadní výbor souhlasí s pronájmem KD na cvičení Jógy dle potřeby zúčastněných 

Hlasování : pro – 9, proti – 0 , zdržel se - 0 

 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem. 

 

        Bronislav Münster 

                                                                                           předseda OV 

                                

                       

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 

 


